
 

Dobrovoľníctvo v programe" Malí pre menších" 

Pomoc chorým deťom je dôležitá. Uvedomujú si to aj žiaci  z našej školy. Vďaka nim 

vznikol unikátny sociálny projekt " Malí pre menších ", ktorý mal za cieľ pomôcť chorým 

deťom z Detskej fakultnej nemocnice v Košiciach. 

Hovorí koordinátorka projektu PhDr. Marta Zahurancová 

„Myšlienka bola super, realizácia tiež prebiehala perfektne. Deti sa z radosťou chopili činnosti. 

Veľmi rýchlo sa naučili techniku pletenia. Pršteky mali trochu tvrdé a sem tam im ušlo očko ale 

rýchlo sme chybičku našli a opravili” . 

Pre koho je projekt zameraný ? 

“V tomto projekte sa snažíme pomáhať tým, ktorí to najviac potrebujú - chorým deťom” .  

Ako k tomuto projektu pristúpili  deti ? 

“ V súčasnosti často počúvame z úst dospelých, že dnešné deti sú zlé. My máme inú skúsenosť. 

Nás už mnoho detí presvedčilo o tom, že majú srdcia plné citu a pochopenia. Počas dvoch 

mesiacoch november- december  deti zo 4.A a 4.B triedy usilovne pracovali na výrobe detských 

dečiek. Miesto hier a voľnej aktivity v školskom klube detí sedeli za stolom a plietli dečky. 

Niektoré deti tento projekt a samotná činnosť tak nadchla, že si dečky  brali aj domov a dokonca 

niektoré deti plietli dečky aj počas vianočných prázdnin.   

Hovorí koordinátorka projektu  

Mieru schopnosti a ochoty pomáhať iným určujú vrodené vlastnosti človeka, jeho získané 

skúsenosti aj výchova. Ďakujeme skvelým rodičom detí z ŠKD 4.A triedy a 4.B triedy  

Áno, najmä ak rodičia idú príkladom. Pre človeka je príznačné, že sa učí na základe svojich 

skúseností. Potvrdzuje si nimi, že má jeho správanie pre neho prínos. Keď má z určitých 

vzorcov správania pozitívny prínos, posilňujú sa v ňom. Takéto správanie mu prináša pocit 

radosti a spokojnosti. 

 

Z úspechu  svojej činnosti sa tešia aj deti  

Anetka Uličná 4. B  

Ako sa ti Anetka pracovalo na výrobe dečiek ? 

Výborne, veľmi ma to bavilo. 

Čo si myslíš, treba pomáhať iným ľuďom ? 

Áno určite- všetkým, kto potrebuje našu pomoc. 

Zapojila by si sa aj do iného takéhoto sociálneho projektu ? 

Áno 

 

Deanka Feketeová 4.B 

Ako sa ti pracovalo na výrobe dečiek ? 



Dobre, veľmi dobre 

Čo si myslíš, treba pomáhať iným ľuďom ? 

Áno treba 

Zapojila by si sa aj do iného takéhoto sociálneho projektu ? 

Áno rada 

 

Filip Fió 4.B 

Ako sa ti pracovalo na výrobe dečiek ? 

Ľahko 

Čo si myslíš, treba pomáhať iným ľuďom ? 

Áno určite treba 

Zapojila by si sa aj do iného takéhoto sociálneho projektu ? 

Áno veľmi rád 

 

Christian Jakubec 4.B 

Ako sa ti pracovalo na výrobe dečiek ? 

Dobre 

Čo si myslíš, treba pomáhať iným ľuďom ? 

Áno urečte treba pomáhať iným ľuďom 

Zapojila by si sa aj do iného takéhoto sociálneho projektu ? 

Áno 

 

Adam Borodáč 4.B 

Ako sa ti pracovalo na výrobe dečiek ? 

Dosť dobre, pletenie bolo ťažké iba trošku 

Čo si myslíš, treba pomáhať iným ľuďom ? 

Áno určite 

Zapojila by si sa aj do iného takéhoto sociálneho projektu ? 

Áno rád 

 

Dávid Palkech 4.B  

Ako sa ti pracovalo na výrobe dečiek ? 



Celkom dobre 

Čo si myslíš, treba pomáhať iným ľuďom ? 

Určite áno 

Zapojila by si sa aj do iného takéhoto sociálneho projektu ? 

Áno 

 

Kristián Erm 4.A 

Ako sa ti pracovalo na výrobe dečiek ? 

Ľahko 

Čo si myslíš, treba pomáhať iným ľuďom ? 

Áno treba pomáhať iným ľuďom 

Zapojila by si sa aj do iného takéhoto sociálneho projektu ? 

Áno veľmi rád 

 

Mia Peyton Varechová 4.A 

Ako sa ti pracovalo na výrobe dečiek ? 

Pracovalo sa mi dobre, bol to pre mňa relax 

Čo si myslíš, treba pomáhať iným ľuďom ? 

Áno treba pomáhať 

Zapojila by si sa aj do iného takéhoto sociálneho projektu ? 

Áno rada 

 

Koordinátorka projektu PhDr. Marta Zahurancová 

„Naša škola stojí na základných hodnotách a pilieroch. U žiakov chceme rozvíjať akademické 

zručnosti, kresťanské a sociálne cítenie. To rozvíjame tak, že im dáme priestor naučiť sa 

pomáhať druhým ľuďom,“ vysvetľuje vychovávateľka a zároveň koordinátorka projektu PhDr. 

Marta Zahurancová. 

Dodáva, že jeho cieľom je pomoc tým, ktorí to naozaj potrebujú.  V tomto projekte chceme 

pokračovať aj v ďalších rokoch.  

 


